
Referat 

Styremøte KBHL 2023-01-021 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Øystein Dalevoll, Tor Martin Aabol. 
Inviterte gjester: Halvor Grimstvedt 
Fravær: 
Sted: Kyrkjebygdheia 
Rød tekst = oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Status 
Vedtektskomite  

 
  

Møte med 
Nissedal 
Kommune 

Håvard har hatt møte med Styrk Fjærtoft, næringssjef i 
Nissedal Kommune med tanke på fast bidrag til løyper 
fra kommunen. Dette krever politisk beslutning, men 
han skulle ta vårt ønske med videre. 
Foreløpig må vi søke på «frie midler». 
 
Bjørn tar oppgaven å søke frie midler. 
 

 
 
 
 

BR 
 

 
 

 

Oppgaver som 
skal gjøres av 
Bjørn Reime  
 
 
 

Bjørn fortsetter å gjøre oppgaven med å sende ut giro 
for løypebidrag til hytteeiere og fastboende. Sendes ut 
uke 49.  
 
Brønøyregistrene må oppdateres med nye 
styremedlemmer. 
Ståle Nilsen 
Øystein Dalevoll 
Tor Martin Aabol  
Alle sender personnummer til Bjørn (11 siffer) 
 
Håvard Nilsen meldes inn som kontaktperson 
 
Ole Bulien byttes ut som administrator på KBHL 
Facebookside.  
 
Bjørn legger ut info på FB når det kommer inn midler 
fra Grasrotandelen. 
 
Bjørn sender faktura til Drangedal Kraft på årlig bidrag 
hvert år i November. Bidrar med 25.000,- (2021) og 
beløpet indeksreguleres hvert år. 
 
Det er solgt 12 løypekart. Bjørn bestiller 15. 
 
 
Bjørn innhenter tilbud på styreforsikring 
 
Øystein og Bjørn velger leverandør av mottatte tilbud 
 

 
 

BR 
 

BR 
 
 
 
 
 
 
 
 

BR 
 
 

BR 
 
 
 

BR 
 
 

BR 
 
 

    BR 
 
 ØD-BR 

 
 

Utført 
 

Utført 
 
 
 
 
 
 
 
 

Utført 
 
 

Utført 
 
 
 

Utført 
Fikk 29.715,- 
 
Solgt 15 
2 i reserve 
 
Utført 
 
Neste møte 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Avtale med 
Kyrkjebygdheia 
AS 

Løypelaget har tilbudt Kyrkjebygdheia AS 400.000 for 
nest vinters løypekjøring. Deres motbud er 450.000,-  
 
Håvard tar kontakt med Nordstøyl AS for å avtale deres 
sponsorbidrag. 
 
Bjørn Reime får styrets fullmakt til å sluttforhandle 
avtalen med siste motbud på 425.000,-  
Forutsetningen er at ny hytteutbygger/Nordstøyl AS 
også bidrar med tilskudd til løypekjøring på linje med 
Kyrkjebygdheia AS. 
 
18-10 
Nordstøyl AS har så langt ikke solgt en enste tomt. De 
var positive til å bidra, men hadde ikke økonomi nå. 
 
Utkast til avtale med Kyrkjebygdheia AS ble 
gjennomgått med følgende kommentarer: 
Avtalen må dekke løypekjøring med Scooter. 
Standard løypekjøring er onsdag og natt til lørdag. 
 
28-10 
Rykter om at Nordstøyl AS har begynt å grave vann og 
kloakk. Dette kan forstyrre løypekjøring.  
Hvis det stemmer at de er i gang med 
anleggsvirksomhet bør de allikevel bidra med 
løypetilskudd nå. Håvard sjekker. 
 
21-01 
Nordstøyl AS har gravd over skiløypetraseen uten å 
informere løypelaget. 
Håvard kontakter de for å purre på sponsorbidrag nå 
når de har startet anleggsaktivitet. 
 
Avtalen med Kyrkjebygdheia AS ble gjennomgått og det 
er enighet på alle punkter. Pris 440.000,- 
Kart i vedlegg 1a må gjøres om. Fjerne tilførselsløyper 
på Huvtjønnleken og dobbel-løypa over Hellebrote ved 
midtuke kjøring. 
Håvard og Halvor må signere avtalen 
 
 
 
Avtalen med kart (minus pris) legges som info på 
hjemmesiden og erstatter dagens instruks. 
 

 
 
 

HN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

HN 
 
 
 
 
 
 
 
 

HN 
 
 

    BR 
 
 
 
 
HN-AG 
  
 
 
TMA-BR 

 
 
 
Utført 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ASAP 
 
 
ASAP 
 
 
 
 
Så snart 
endringer er 
gjort 
 
ASAP 

Program for 
løypekjøring 

Styret ønsker å fjerne begrepet «Kjerneløype». 

Løypene må få egne navn og fargekode. 

Krokbekk-Kjempeåsvatn skal kjøres nå, men vil ikke bli 
kjørt ved hver oppkjøring. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Instruks for løypekjøring = avtale med Kyrkjebygdheia  

AS legges ut på hjemmesidene (se eget punkt lengre 

nede) 

BR 
 

Når avtalen er 
signert 

Henvendelse fra 
Scooterlaget om 
avtale om 
løypekjøring 

Scooterlaget ønsker avtale med Løypelaget om å kjøre 

løyper i eksisterende løyper + noen nye løyper. 

Løypelaget har valgt Kyrkjebygdheia AS som leverandør 

av løypekjøring og ønsker kun en leverandør. 

Håvard svarer Scooterlaget.  

28/11 

Håvard gjentar at Løypelaget har valgt Kyrkjebygdheia 

AS som leverandør. 

14/11 ble det avholdt møte med ledere fra alle vellag. 

På møtet ble scooterlagets forslag på tilførselsløyper 

diskutert. Ingen av de berørte vellagene hadde 

behandlet eller tilsluttet seg dette forslaget. 

Scooterlaget kommuniserer at han har avtale med 

Løypelaget. Håvard sender KVS V Anstein Hagen en 

kopi av Løypelagets mail der vi har avsluttet 

kommunikasjon. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

HN 
 
 
 
 
 
 

HN 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ASAP 

Ny løypetrase fra 
Holmvatn til 
Stokkosen 
 

Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2022/23. 
  

Hjemmeside må 
oppdateres 

Hjemmesiden må oppdateres med nytt styre og nytt 

bilde. 

KBHK ønsker også engen mailadresse 

Ny mailadresse er post@kbhl.no 

Ståle og Tor Martin får tilgang for å kunne redigere 

hjemmesiden. 

Hjemmesiden må oppdateres blant annet med 

retningslinjer for løypekjøring. 

 
BR 
 

HN 
 
 

BR 
 
 

TMA-BR 

 
Utført 

 
Utført 

 
 

Neste møte 
 
 

ASAP 

Økonomi Grasrotandel 

Vi mottar ca 32.000 pr. tertial. 

I budsjett lagt inn 92.000,- for 2022/2023 

Løypebidrag 

Pr 18/1 er det 324 som har innbetalt løypebidrag på 

294.550,-  

Med ytterligere påminnelser håper vi på å nå 

budsjettert inntekt på 315.000,- 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:post@kbhl.no
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Budsjett 

Budsjettet for sesongen 2022/2023 vil gi et forventet 

underskudd på 39.200,- 

Håvard lager info til hjemmesiden om at vi har økt 

løypenettet og reduserte inntekter. Resultatet kan bli 

kutt i når og hvor ofte løyper kjøres. 

 

 
 
 
 
 

HN 

 
 
 
 
 

Neste møte 
 

 
Neste styremøte er 28 mars kl 2000 på Teams. Håvard kaller inn. 
 


